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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2023-10-11

Närvarande: Stewe, Peter, Per, Joakim, Annika, Dan, Erling, Caroline & Dennie.

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Finanserna utvecklas enligt budget. 

5. Deltagaravgifter för gymnastiken kommer in, dock betalas lokalhyra i 
betydligt högre takt. Erling kollar upp hyran med Maria och ev kommunen. 

6. Stewe pratar med tekniska avdelningen i kommunen om 
hastighetssänkande åtgärder.

7. Frågan om underhåll av brandstationen bordläggs ytterligare.

8. Per har uppdaterat kontaktlistan på hemsidan.

9. Bryggor upptagna vid Sjömellet. Badstegen finns hos Dan.

10. Driftjournal för skötsel av Sjömellet inskickad till kommunen och ersättning
har inkommit.

11. Lite oklart om skötselavtalet för grönytorna är uppsagt, diskuterade 
alternativ. 

12. Övriga frågor

1. Gräset utanför själva fotbollsplanen verkar inte skötas. Har kommunen 
någon sorts skötselplan för idrottsplatsen som man skulle kunna begära 
ut? Joakim kontaktar kommunen och kollar läget.

2. Frågan om promenadrundan runt ellebjer och ödehuset skjuts till nästa 
möte.

3. Blir det någon julgran i byn? Föräldrarådet har diskuterat någon sorts 
aktivitet i samband med eventuell gransång.

4. Hur går det med informationsskyltarna till utfarterna? Dennie kollar med 
Magnus.

5. Tronföljden i byalaget diskuterades.
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6. Skolan har fått bra resultat av både skolinspektionen och i nationella 
prov, trots det dras skolan med lite dåligt rykte.

7. Det röjs dåligt runt övergångsstället öster om järnvägsundergången.
Blir det inte bättre måste innevånarna ta saken i egna händer.

13. Nästa möte planeras till onsdagen den 22 november, kl 19 i Solbackens 
källare.

14. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


